
 

 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Fågleboda Fiber ek förening 

Tisdag d 15/9 på Logen hos Elna  

 

Närvarande: Marina Johansson, Marianne Eriksson, Marcus Strömberg, Magnus 

Persson, Elna Burén och Jan-Anders Håkansson. 

 

§ 1 Marina hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Föregående protokoll gicks igenom och godkändes 

§ 4 Rapporter: 2 st nya medlemmar är nu uppkopplad. 2st fastigheter har bytt 

ägare och behöver skriva överlåtelseavtal. Hemsidan ligger fortfarande nere 

Marcus jobbar vidare med den. Flera av styrelsemedlemmarna har haft avbrott 

och  avtalad hastighet levereras ej. Magnus har varit i kontakt med OKTV.  

Vägen i Dalanshult är nu asfalterad.                                                                                        

§ 5 Skrivelser: 3 nya fastigheter har ansökt om medlemskap, styrelsen 

godkände dessa ansökningar. Jan-Anders skickar över uppgifterna till CSAB för 

att få ett prisförslag på kostnaderna. 

§ 6 Ekonomisk rapport: Saldo per 15/9 323 906,19.   

§ 7 Planering årsmötet: Kallelse skickas ut av Jan-Anders senast 14 dagar innan. 

Marina och Jan-Anders gör verksamhetsberättelse, budget m.m. Elna fixar fika. 

Årsmötet är den 22/10 kl 19,00 i församlingshemmets stora lokal. Lokal är 

bokad. P.g.a av corona kommer det ges möjlighet att ge fullmakt via 

representant på mötet för de som inte kan närvara. Information i utskicket 

inför årsmötet 

§ 8 Nästa möte bestäms på konstituerande styrelsemötet efter årsmötet. 

§ 9 Övriga frågor: Inga 

§ 11 Marina tackar för visat intresse och avslutar mötet 

 



 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………          …….……………………………………….. 

Elna Burén       Marina  Johansson 

 

Sekreterare     Ordförande 


